

ASU



جامعة العلوم التطبيقية
APPLIED SCIENCE UNIVERSITY



● السلامة مسؤولية أساسية للجميع.

- يرجى قراءة جميع التعليمات المدرجة في كتيب الصحة والسلامة لجامعة العلوم التطبيقية. لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع (http://www.asu.edu.bh/?page_id=28979)
- يتولى جميع الطلبة والموظفين والزوار مسؤولية الإبلاغ عن المخاطر والحوادث إلى مشرف الصحة والسلامة في الجامعة.
- في حالة نشوب حريق، غادر المبنى فوراً وتوجه إلى أقرب مخرج لدى نقطة تجمع الطوارئ الآمنة.
- تعرف مسبقاً على نقاط التجمع وهي (مواقف سيارات الطلبة ومواقف سيارات الموظفين).

أرقام الطوارئ في الحرم الجامعي

١	غرفة التحكم	+٩٧٣ ١٦٠٣٦٢٠٦
٢	مشرف الأمن والسلامة	+٩٧٣ ٦٦٩٣٣٩٥٥
٣	العيادة الصحية	+٩٧٣ ١٦٠٣٦١٠٧

أرقام الطوارئ المحلية

١	الشرطة، الإطفاء، الإسعاف	٩٩٩
٢	حوادث المرور	١٩٩
٣	الكهرباء والماء	+٩٧٣ ١٧٥١٥٥٥٥

- Safety is everyone responsibility.
- Kindly read all the instructions listed in the ASU Health and Safety Handbook. (<http://www.asu.edu.bh/student/health-safety/>)
- All ASU students, employees and visitors are responsible for reporting hazards, accidents/ incidents to the ASU Health and Safety Supervisor.
- In case of fire, leave the building immediately through the nearest exit and report to the fire assembly point.
- Ensure that you are familiar with the assembly points (Students' Parking and Staff Parking).

ASU Emergency Contact Numbers

1.	Security Control Room	+973 16036206
2.	Health and Safety Supervisor	+973 66933955
3.	Health Clinic	+973 16036107

Bahrain Emergency Contact Numbers

1.	Ambulance/ Fire Department/ Police	999
2.	Traffic Services	199
3.	Electricity and Water	+973 17515555